
Tanum  menighetsråd  2022  
Referat 

 
1.  og 2. vara. / Sissel og Tor Jakob innkalles fast til møta. 

Evt. forfall til møtet meldes – leder, Erling  91598234 / erlingsol.esl@gmail.com snarest. 

Møtested: Tunheim (Blåsalen) 

Møtedato: Tirsdag 15.11.2022 

Tid: Kl. 18.00 –21.15 

Sakliste  nr: 09/2022 

Tilstede Erling Sølvik, Marit Kobro, Tore Hummelvoll, Ragni Haga, Elisabet 

Romøren, Berit Moe, Odd Bjørneby, Kari Espelid. 
Forfall:  Sven Marius Utklev Gjeruldsen-Halle, Sissel Erene Tindeland, Tor 

Jakob Lepperød. 

 

 

Sak 82 / 2022: Møte med styret for Tanum KFUK-KFUM, ca 1,5 time. 
Det vises til sak 79 / 2022 for tema.  
Fra styret i Tanum KFUK/M møtte: Åshild Haga, Hege Dolven Einarsen, Bjørn Vassbotten, Fredrik 

Vassbotten og Arne Jørgen Karlsen. 
 

KFUK/M har alltid hatt barn og unge som hovedmålgruppe i arbeidet sitt og har det fortsatt. Mange i styret 

hadde hatt Tunheim som sitt andre hjem i oppveksten, med en stor gruppe aktive voksne rundt og der også 

deltakelse i kirken var naturlig med. Dette var noe de ønsket for det videre arbeidet på Tunheim, selv om 

antallet aktive medlemmer ikke er like stort lenger. De er i startgropa med en ungdomsklubb fra 7. klasse og 

oppover, der fire stykker møtte opp første gang. Men de vil ha «mot til å gå sakte» og prøve å bygge opp 

dette på en holdbar måte på de unges premisser, gjerne med rekruttering fra konfirmanter. Hvis dette skal 

formaliseres med Tanum menighets konfirmantarbeid, kreves imidlertid langtidsplanlegging med kateket og 

prest, f. eks fra neste høst.  
Er det mulig å skape gode møteplasser der både yngre og eldre kan møtes? (Diakoni). Lørdagskaféen tre 

ganger i semesteret kan gi mulighet for dette. Førstkommende lørdagskafé er 26. nov med juleverksted for 

barna med kateket Bente Engen Andersen.  
Ellers drives Gospelino, Familiekor (med kateket Bente), speider, Unges misjon og Møtestedet, selv om 

aktiviteten har vært noe nede i pandemitida. Ei stor gruppe yngre folk har også overtatt ansvaret for 

minnesamværene. 
På Tårnagentsamlingen i høst var både Tunheim og kirka i bruk. 
Både Tunheimstyret og Tanum mr ønsket å utveksle felles program og det ble snakket om forskjellige 

kanaler for å nå ut til folk. 
Når det gjelder økonomi, f.eks leie av Tunheim, ønsket styret fastere avtaler. En gruppe fra begge parter bør 

møtes for å avtale dette nærmere.   
 

Ettersendt sak 89/2022: Etablering av felles menighetsråd for Kjose og Tanum? 
 

Ny sak 90/2022. Ny miksepult til kirka. 
 

 

Sak 83 / 2022: Godkjenninger 

• Utsendt innkalling / sakliste datert 08.11.2022 

• Referat fra møtet 18.10.2022. To personer til å underskrive referatet. 
Vedtak: Innkalling / sakliste og referatet godkjennes. Underskrifter: Marit og Ragni 
 

Sak 84 / 2022: Meldinger / referat- og info.-saker 



• Felles AU-møte for Stavern, Berg, Kjose og Tanum 17.11.2022 (Stavern) 

• Informasjon fra soknepresten. Tore var på stabsmøte i dag der gudstjenestene våren 2023 ble 

planlagt.  

• Info fra LKFR ved Ragni: 2. tertialrapport omtalte blant annet nytt orgel i Tanum kirke, 

rehabilitering av apsis på Larvik kirke, oppgradering av varmestyringssystem i kirkene, planlagt 

rehabilitering av Nanset kirke og prosjektering av utvidelse av gravplassen ved Kvelde kirke. 
 LKFR´s handlingsplan for 2023-2026: Streng budsjett-og økonomistyring (ikke økt bevilgning etter 

 sammenslåingen med Lardal) med tanke på drift og vedlikehold av den enorme bygningsmassen (17 

 kirkebygg, 16 gravplasser med bl. a. diverse driftsbygninger). Også planlagt rehabilitering av 

 Undersbo, en ny diakonstilling i prostiet og å bli sertifisert som «Grønt fellesråd». 

• Orgeløkonomi: Arbeidet med nytt orgel er nå vel i havn og avsluttet, orgelkontoene er tømt og 

slettet. 
Vedtak: Meldinger / referat og info.saker tas til orientering. 
 

 

Sak 85 / 2022: Julelunsj for eldre over 85 år 03.12.2022 
Det vises til sak 74 og 81 / 2022 
Vi planla og fordelte alle de praktiske oppgavene for julelunsjen 3. des. Oppmøte kl 10.00 på Tunheim for å 

ordne til. 
 

Sak 86 / 2022: Dato for årsmøtet 2022, - 05. mars 
Årsmøtet for 2022 legges til søndag 05.03.2023. AU og kasserer gis ansvar for å klargjøre årsmelding og 

årsregnskap for vedtak i februarmøtet. 
Vedtak: Årsmøtet for 2022 avvikles etter gudstjenesten i Tanum kirke 05.03.2023 
 

 
Sak 87 / 2022: Kirkevalg 10. – 11.09.2023 
Orientering fra Erling: Viser til sak 76 d og 80 / 2022.  
Hvis det skal gjøres endringer i antall medlemmer i Tanum menighetsråd, så krever det vedtak i 

menighetsmøte (- må klareres og framlegges for menighetsmøte 08.01.2023).  
Den samme framgangsmåte må benyttes hvis samarbeid mellom menighetsråd skal bli gjeldende. Jfr. Sak 41 

/ 2021,  25.08.2021 og sak 89/2022 i dag. 
Valg til Bispedømmeråd / Kirkemøtet. 
Vedtak: Vi vedtar å ha et eget menighetsmøte etter gudstjenesten den 08.01.2023. 
 

 

Sak 88 / 2022: MR´s juleavslutning i Prestegården 13.12.2022 
Som vanlig har vi et ca en times mr-møte på Tunheim kl 18, før vi er inviterte av Jørn Holme til prestegården 

ca kl 19. Vi fordelte arbeidsoppgaver for invitasjon, bestilling av mat, innkjøp av drikke og underholdning.   
  
 

Sak 89 / 2022: Etablering av felles menighetsråd for Kjose og Tanum? 
Det vises til: 

*   Sak 41 / 2021 (25.08.2021) 

*   Sjekkliste for valgstyrer (Kirkerådet) 

*   Kjose menighetsråd, referat fra møtet 09.11.2022, sak 42 / 22: 

 
-------------             -------- Referat Kjose: 

 

SAK 42/22 ETABLERING AV FELLES MENIGHETSRÅD MED TANUM  

Hvis vi går for samarbeid og felles menighetsråd med Tanum må det gjøres vedtak i begge MR om 

å etablere felles menighetsråd.  

Saken skal tas opp på menighetsmøte.  

Det må avklares størrelse på felles MR og fordeling av representanter.  

Begrunnet søknad om å etablere felles menighetsråd må sendes bispedømmerådet helst før jul.  



 

VEDTAK: Kjose menighetsråd søker Tanum menighetsråd om å etablere felles menighetsråd for 

valgperioden 2023-2027 - Enstemmig vedtatt. 

Kjose ønsker og stille med 2 faste rådsmedlemmer og 3 varamedlemmer 

 

Vedtak i sak 89/2022: Saken utsettes til møtet 13.des, men vi vedtok å ha et ekstra menighetsmøte 

den 08.01.2023 pga tidsrammene. (Sak 87/2022) 

 
 

Sak 90/2022: Ny miksepult til kirka. 
Vedtak: Vi vedtok å bevilge installasjonskostnadene for ny miksepult som LKFR kjøper inn. 


